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Ordu ilimiz bir bütün olarak yatırımlarını arttırmaya devam ediyor.

Cuma günü ilk seferi yapılan RO-RO taşımacılığı Ünye Limanından start aldı.

Büyük bir yatırımın açılışı yapıldı.

Ordu Büyükşehir Belediyemizin planlamasıyla büyütülen Ünye Limanı; Samsun ve Trabzon
limanlarından sonra Karadenizde üçüncü büyük liman haline gelecek.

10 bin tır kapasiteli limana dönüştürülen Ünye limanı aynı zamanda ilimizin ticaret hacmini de
arttıracak.

Aynı anda 110 tırın yüklenebileceği liman, Ordu’muzun lojistik merkezi olacak.

Büyükşehir belediyesi başkanımız Hilmi Güler açılışta yaptığı konuşmada gurur verici
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söylemlerde bulundu.

“Kasa kasa yükleyip gönderdiğimiz ürünlerimiz artık tırlarla gemi-gemi yüklenip gidecek” dedi.

Ünye, Ordumuzun liman kenti oluyor.

Fatsa ve Ordu limanları daha alt kapasiteyle çalışacak.

Fark eden ne olur ki... Ordumuz zaten büyükşehir değil mi?

Bu durumdan çoğu zaman eleştiriler çıkartılacaktır.

Niye Ordu merkez değil de Ünye.

Niye Fatsa limanı değil de Ünye limanı, gibi tartışmalar yaşanacaktır.

Oysa Ünye’de bizim, Fatsa’da.

Ordu’da bizim Gülyalı’da.

İlimiz sınırlarına yapılan her yatırım da bizim.

Emek verenlerden Allah razı olsun.
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Bu yatırıma destek verenler başta olmak üzere büyükşehir belediye başkanımız Hilmi Güler’e
teşekkür ederiz.

Başladığı işi başarıyla bitirdi. Sonuca ulaştırdı.                    

Başka bir ayrıntı da şu; Ünye-Akkuş-Niksar karayolunun da yapımına başlanacağı Hilmi Güler
tarafından açıklandı.

Bu da iç anadoluya en kestirme bağlantı yolu olacak.

Samsun’dan 2,5 saat, Trabzon’dan 5 saat daha kısa sürede Mersin limanına ulaşılabilinecek.
Yani; Akdeniz’i Karadeniz’e bağlayacak olan en kestirme yol özelliği kazanılacak. Mersin
limanından direkt Ünye limanına en kestirme yol olacak.

Uzun yıllardır bu yolun yapımı hayal edilmemiş miydi?

İşte gerçekleşiyor...

*             *             *                                   

CUMHURBAŞKANININ ÇAĞRISINA UYMUŞ

Geçen hafta Hamit Taşçı ziyaretimize geldi.

Hamit Taşçı AK Partinin bir dönem Ordu milletvekilliğini yapmış bir şahsiyet.
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Gözle görülür, övgüyle anılan bir hizmeti var mıdır?

Taktir okuyucularımızın tabii ki.

Vekillik döneminde kendisini en çok eleştiren gazetecilerden biriyimdir. Bunu kendisi de
söylüyor. Ancak asla hakaret, iftira, karalama gibi pozisyonlara düşmedik. Yapılamayanlar
üzerinden eleştirilerimiz olmuştu.

Sayın Taşçı yeniden alanlara inmiş.

“Sayın Cumhurbaşkanımızın çağrısı ile alandayım” diyor.

İl – ilçe teşkilatlarını, belediye başkanlarını ziyaret ediyor.                   

İşyerlerinde nabız yokluyor. Kalabalık ortamlarda vatandaşların tepkilerini analiz etmeye
çalışıyor.

“Bu seçimler AK Parti için en kritik seçim” diyor.

“Ancak Sayın Erdoğan ne yapar yapar seçimleri kazanır” diyor.

“İkna eder kazanır, liderlik vasıflarıyla kazanır, hizmet sözüyle kazanır, yaparsa yine AK Parti
yapar propagandasıyla kazanır vs vs” diyor.

Hamit Taşçı’’yla sohbetimizden benim çıkarımım da şu oldu; her ne kadar olumsuz bir durum
olmaz diyorsa da kafasının arka planında bir “kaybetme duygusunun” varlığını hissettim.
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Alandan edinimlerinden kaynaklı bir düşüşün yaşanacağını görmüş gibiydi. Seçimin
kaybedilebileceğini fark etmiş tedirginlikteydi.

Diğer bir bakış açısıyla da Hamit Taşçı her zamanki relaks durumundaydı.

Elbette ki seçimlere uzun zaman var, köprünün altından daha çok sular akar durumu da söz
konusu.

*             *             *

ESAS OLAN DÜZGÜN ÇALIŞMAK DEĞİL Mİ?

CHP’li 10 büyükşehir belediye başkanı 1 Ekim Cumartesi günü Ordu’da bir araya geldiler.

Ekrem İmamoğlu’ndan Mansur Yavaş’ına, Tunç Soyer’inden Yılmaz Büyükerşan’ına...

Muhtemelen başkanları Ordu’da Seyit Torun buluşturdu.

Bu buluşma Ordu CHP il ve ilçe örgütlerini de motive etti.

Hatta millet ittifakı bileşenlerini de...

Seçmenleri heyecenlandırdı.

Zeydan Karalar ve Mansur Yavaş Fatsalılarla buluştular.
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Mansur başkana Fatsa’da ilgi çok geniş tabanlı oldu.

Açıkçası, adam seviliyor.

CHP’nin 11 büyükşehir belediyesinde ülke nüfusunun yüzde 60’a yakını yaşıyor. Yüzde 60
nüfus CHP’li belediye başkanları tarafından yönetiliyor. Çalışmalarında da kamuoyuna yansıyan
şekliyle olumsuz bir durum yok. Hepsi başarılı çalışmalar sergiliyorlar. Seçmen destekleri
anketlere göre hep yükseliyor.

Esas olan düzgün çalışmak değil mi?

Yolsuzluklara alan açmıyorsanız tabii ki başarılı olacaksınız.

Haksızlık, hukuksuzluk yapmıyorsanız tabii ki başarılı olacaksınız.

Tüyü bitmemiş yetim hakkına el uzatmıyorsanız tabii ki başarılı olacaksınız.

Şu ana kadar muhalefet belediyelerinde böyle bir olumsuzluk ortaya çıkmadı. Bundan sonra da
çıkmaz. Çıkmamalı. Vaatlerinde düzgün çalışacaklarını beyan etmişlerdi. Bu vaatlerine de
uyacaklardır.

CHP’li başkanlar ilimizi sevmişlerdir umarım.

Gerçi sevilmeyecek bir durumumuz zaten yok.

Bizim büyükşehir başkanımız Hilmi Güler’de hizmet açısından gereğini yapıyor.
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Zamanın ruhuna uygun planlanan yatırımlar hayat buluyor.

Türkiyenin en küçük büyükşehir belediyesi olarak Ordu ilimiz “butik kent” olma yolunda emin
adımlarla ilerliyor.

Hilmi Güler’de bu uğurda hizmet ve yatırım üretme azminde.

Beklentimiz Türkiyemizin kalkınması ve büyümesi.

Bütün belediye başkanlarımız başarılı olsun isteriz. Hizmet üretsinler isteriz.

Kldı ki; bu işin iktidarı, muhalefeti olmamalı. Seçilen her yönetici işini adam gibi yapmalı.

Toplumun istediği de budur zaten...
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